日 富邦銀行

「富邦出糧戶服務推廣」登記表格					
客戶姓名 (英文)	:				
		(必須為指定出糧戶口持有人)			
聯絡電話	:				
指定出糧戶口號碼	:				
		(必須為富邦 magi@money manager 港元有息支票戶口/富邦港元月結單儲蓄戶口)			
支薪方法	:	□ 自動轉賬 □ 經其他銀行設立預期指示			
登記日期	:	2023 年			
本人確認已閱讀、完全明白並同意貴行附奉之《致各客戶及其他個別人士關於個人資料(私隱)條例及個人信貸資料的通知》之約束;以及同意貴行可利用本人以上所提供的資料與本人聯絡及跟進有關之登記。					
客戶簽署 :					
(必須與指定出糧戶口之簽署式樣相同)					

條款及細則:

- 1. 「本行」指富邦銀行(香港)有限公司。
- 2. 「推廣期」由 2023 年 1 月 1 日至 2023 年 3 月 31 日,包括首尾兩天。**優惠名額有限,先到先得,額滿即止**。
- 3. 本推廣只適用於自 2021 年 6 月 21 日起從未於本行獲得富邦出糧戶服務迎新獎賞之個人客戶(單名戶)。聯名戶、公司客戶、本行及其附屬或聯繫機構之職員恕不適用。
- 4. 若客戶於推廣期內登記參加本推廣超過一次,則以最後一次成功登記之資料為準。若客戶所登記之指定出糧戶口 號碼與本行紀錄不符,客戶將不可獲享迎新獎賞。
- 5. 所有優惠及服務須受相關條款及細則約束,詳情請向本行職員查詢。
- 6. 就本推廣、有關條款及細則之詮釋,以及獲取有關優惠之資格如有任何爭議,本行保留最終決定權。
- 7. 就有關上述個人資料之提供,乃由閣下自願提供及作本行處理閣下登記富邦出糧戶服務推廣之用途。本行將會使用以上所收集的資料用作於是次登記推廣之處理。每當本行要求閣下提供個人資料,本行均會說明收集個人資料的用途,並確保只會將個人資料用於收集時說明的用途。詳情請參閱本行之《致各客戶及其他個別人士關於個人資料(私隱)條例(「私隱條例」)及個人信貸資料的通知》或向本行職員查詢。

For Bank Use Only							
Branch Code	Customer CIF No.	Verified Staff No.	Checked By				
Remark:							



"Fubon Payroll Account Services Promotion" Registration Form					
Customer Name	:				
		(must be the account holder of Designated Payroll Account)			
Contact No.	:				
Designated Payroll Account	:				
No.		(must be Fubon magi ©money manager HKD Interest-bearing Account / Fubon HKD			
		Statement Savings Account)			
Salary Credit Method	:	☐ Auto Credit ☐ Set up Standing Instruction from other banks			
Registration Date	:	2023//_(YYYY/MM/DD)			
I confirm that I have read and fully understood and agree to be bound by the Bank's Notice to Customers and					
Other Individuals relating to Personal Data (Privacy) Ordinance and Consumer Credit Data; also agree that					
the Bank may use my information provided above to contact me and follow up on the related registration.					
Customer's Signature	:				
(Signature should be same as the signature of Designated Payroll Account)					

Terms and Conditions:

- 1. The "Bank" means Fubon Bank (Hong Kong) Limited.
- 2. "Promotion Period" is from 1 January 2023 to 31 March 2023, both dates inclusive. The offers are limited and available on a first-come-first-served basis while quota lasts.
- 3. All offers in this Promotion are only applicable to personal customers (sole account) who have not been entitled to any cash reward under Fubon Payroll Account Service Promotion since from 21 June 2021, but not applicable to joint account, corporate customers, the staff of the Bank and its subsidiaries or affiliates.
- 4. All offers and services are subject to their relevant terms and conditions, please contact our staff for details.
- 5. In the event of a dispute arising out of the interpretation of terms and condition and eligibility of offer under this Promotion, the decision of the Bank shall be final and conclusive.
- 6. The collection of the above personal information is for our handling of customer's registration for the Fubon Payroll Account Service Promotion which is provided at the customer's own discretion. The Bank will use the personal data so collected for this promotion. When the Bank requests for any personal information, the Bank will state the purpose of collecting personal information, and ensure that the personal information shall only be used in accordance with the collection specification. For more details, please refer to the "Notice to Customers and Other Individuals relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance (the "Ordinance") and Consumer Credit Data" or contact our Bank staff.

For Bank Use Only							
Branch Code	Customer CIF No.	Verified Staff No.	Checked By				
Remark:							